
 Protokół 34/22 

 z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Piły 

 w dniu 22 listopada  2022 r. 

 (czas trwania 14:00 - 15:20) 

 Urząd Miasta Piły 

 sala 22 c 

 Na  posiedzeniu  obecnych  było  9  członków  (nieobecny  radny  Krzysztof  Zając)  Komisji 

 Spraw  Społecznych.  Listy  obecności  radych  i  zaproszonych  gości  stanowią  załącznik 

 do protokołu. 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  powitał  radnych 

 oraz zaproszonych gości i po stwierdzeniu quorum otworzył obrady komisji. 

 Porządek obrad. 

 1.  Przyjęcie porządku obrad. 

 2.  Zatwierdzenie protokołu nr 32/22  z dnia 11 października 2022 r. 

 3.  Sprawozdanie  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,  zwłaszcza  z 

 wykonania  uchwał  Rady  Miasta  Piły  od  11  października  2022  r.  do  10  listopada  2022 

 r. - druk nr 942. 

 4.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Rocznego  programu 

 współpracy  miasta  Piły  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami 

 prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 rok - druk nr 954. 

 5.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr 

 LIII/571/22  Rady  Miasta  Piły  z  dnia  25  stycznia  2022  r.  w  sprawie  przystąpienia  do 

 opracowania aktualizacji Strategii rozwoju miasta Piły do 2035 roku - druk nr 955. 

 6.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  określenia  stawki  za  1 

 kilometr  przebiegu  pojazdu  dowozu  uczniów  określonych  w  art.  39  ust.  4  ustawy  z 

 dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe w Gminie Piła - druk nr 953. 

 7.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  wysokości 

 opłat za pobyt dziecka w żłobkach prowadzonych przez Gminę Piła - druk nr 958. 



 8.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia 

 szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  mieszkaniu  chronionym 

 - druk nr 945. 

 9.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przekazania  wniosku 

 z dnia 26 września 2022 roku według właściwości druk nr 965. 

 10.  Podsumowanie spotkania, wnioski 

 Ad 1. 

 Przyjęcie porządku obrad. 

 Proponowany porządek obrad został przyjęty bez uwag. 

 Ad 2. 

 Komisja zatwierdziła  protokół nr 32/22  z dnia 11  października 2022 r. 

 Ad 3. 

 Sprawozdanie  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,  zwłaszcza  z 

 wykonania  uchwał  Rady  Miasta  Piły  od  11  października  2022  r.  do  10  listopada  2022  r.  - 

 druk nr 942. 

 Radny Zbigniew Pyziak  zapytał o 13, 63, 73  punkt  sprawozdania. 

 Radna Emilia Piechocka  zapyta o 15, 22, 25,74 punkt  sprawozdania. 

 Radna Gabriela Milska  zapytała o 25 punkt prawozdania. 

 Krzysztof Szewc - zastępca Prezydenta Miasta Piły  odpowiedział: 

 Odnosząc  się  do  punkt  13  jest  to  kontynuacja  programu,  który  mieliśmy  w  latach 

 2021-2022,  obejmujemy  kolejne  roczniki  tymże  programem.  Uprzednio  objęliśmy  ponad 

 40% dziewczynek , które do tego programu przystąpiły. 

 Odnosząc  się  do  punktu  63  to  jest  kwota  10.000,00  zł.  dla  Stowarzyszenia  “Nasza 

 jedenastka”,  dotyczy  szkoły  podstawowej  nr  11  ,  która  jest  na  terenie  osiedla  Jadwiżyn  - 

 propagowanie  działań  związanych  z  uniezależnieniem  się  od  środków  odurzających, 
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 alkoholu  itp.  Bardzo  fajna  inicjatywa,  i  miejmy  nadzieję  że  przyniesie  określone  efekty. 

 Stowarzyszenie  “Nasza  jedenastka”  zatrudnia  fachowców  spoza  Piły,  będą  to  trochę  inne 

 zajęcia niż do tej pory realizowane. 

 Odnosząc  się  do  punktu  73  na  osiedlu  Motylewo,  otrzymaliśmy  granty  w  bardzo  dużej 

 wysokości,  będzie  przebudowa  ulicy  Jastrzębiej  wraz  z  przyległościami  w  sposób 

 systematyczny  należy  tego  typu  dzielnice  porządkować.  Jeżeli  są  to  środki  zewnętrzne  to 

 należy  z  nich  korzystać  na  tyle  na  ile  jest  to  możliwe.  Taki  projekt  złożyliśmy,  otrzymaliśmy 

 środki, otrzymaliśmy promesę i czynione są w tej chwili przygotowania. 

 Odnosząc  się  do  punktu  15  skład  Komisji  Stypendialnej:  Sebastian  Dzikowski  - 

 przewodniczący  komisji,  Małgorzata  Kaszuba  członek  komisji,  Mateusz  Rauhut  -  Członek 

 Komisji,  przedstawiciel  Nadnoteckiego  Instytutu  UAM  w  Pile,  Bożena  Karpińska  -  Członek 

 Komisji,  przedstawiciel  Wyższej  Szkoły  Gospodarki  Kolegium  Nauk  Stosowanych  w  Pile, 

 Emilia  Lewicka-Kalka  -  Członek  Komisji,  przedstawiciel  Akademii  Nauk  Stosowanych  im. 

 Stanisława Staszica w Pile. 

 Odnosząc się do punktu 22  odpowiedź zostanie udzielona  na sesji. 

 Odnosząc  się  do  punktu  25  miesięczna  kwota  dotacji  na  działalność  Centrum  Integracji 

 Społecznej  Caritas  w  Pile  w  2023  roku  800  zł  brutto  na  jednego  uczestnika  działań 

 związanych z reintegrację  zawodową i społeczną. 

 Ad 4. 

 Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Rocznego  programu 

 współpracy  miasta  Piły  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami 

 prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 rok - druk nr 954. 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  przybliżył  temat 

 członkom komisji. 

 W  imieniu  Prezydenta  projekt  uchwały  przedstawiła  Z-ca  Dyr.  Wydziału  Rozwoju  i 

 Funduszy Europejskich - Teresa Jakubowska 
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 Radny  Zbigniew  Pyziak  zabrał  głos  powiedział,  że  w  projekcie  budżetu  na  2023 

 jest  kwota  890  000  w  druku  954  wspieranie  i  upowszechnianie  kultury  fizycznej  kwota 

 640 000. Skąd ta różnica? 

 Z-ca  Dyr.  Wydziału  Rozwoju  i  Funduszy  Europejskich  -  Teresa  Jakubowska 

 odpowiedziała,  że  w  programie  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  jest  kwota  640 

 000 zł. Jeżeli w budżecie jest więcej to są pokazane również inne działania. 

 Wspieranie  sportu  odbywa  się  nie  tylko  na  podstawie  ustawy  o  działalności  pożytku 

 publicznego  i  o  wolontariacie,  również  wydział  Oświaty  Kultury  i  Sportu  realizuje  zadania 

 wspierania na podstawie ustawy o sporcie. 

 Sebastian  Dzikowski  Dyrektor  wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  odpowiedział,  że 

 Z-ca  Dyr.  Wydziału  Rozwoju  i  Funduszy  Europejskich  -  Teresa  Jakubowska  słusznie 

 odpowiedziała,  dotacje  na  sport  wynikają  też  z  innych  przepisów,  również  takich  których 

 radni  uchwalali  ileś  lat  temu  i  wiążą  się  z  tak  zwanym  rozwojem  sportu  i  te  pieniądze  o 

 które  pyta  radny  Zbigniew  Pyziak  wg  wiedzy  na  teraz  dotyczą  konkursów,  które  zostaną 

 ogłoszone  w  2023  i  to  będą  konkursy  niezwiązane  z  ustawą  o  wolontariacie  i  organizacjach 

 pozarządowych tylko związaną z ustawą o rozwoju sportu. 

 Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  9  radnych  5  głosami  „za”,  4  głosami 

 „wstrzymującymi  się”,  przyjęła  pozytywnie  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady 

 Miasta Piły. 

 Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 Ad 5. 

 Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr 

 LIII/571/22  Rady  Miasta  Piły  z  dnia  25  stycznia  2022  r.  w  sprawie  przystąpienia  do 

 opracowania aktualizacji Strategii rozwoju miasta Piły do 2035 roku - druk nr 955. 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  przybliżył  temat 

 członkom komisji. 
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 W  imieniu  Prezydenta  projekt  uchwały  przedstawiła  Z-ca  Dyr.  Wydziału  Rozwoju 

 i Funduszy Europejskich - Teresa Jakubowska. 

 Radny Tomasz Jopek  zapytał jaka jest kwota przewidziana  na wyknawcę - pkt 2. 

 Z-ca  Dyr.  Wydziału  Rozwoju  i  Funduszy  Europejskich  -  Teresa  Jakubowska 

 odpowiedziała,  że  wykonawca  został  wybrany,  umowa  jest  podpisana.  To  są  środki 

 Strategia  Rozwoju  Miasta  Piły  podobnie  jak  Gminny  program  rewitalizacji,  aktualizację 

 tych  dokumentów  realizowane  są  ze  środków  programu  operacyjnego  pomoc  techniczna,  w 

 100 % Ministerstwo i Unia Europejska finansuje opracowanie dokumentów. 

 Włodzimierz Bystrzycki, przewodniczący Komisji Spraw Społecznych  zapytał 

 czy powołany jest zespół roboczy? 

 Z-ca  Dyr.  Wydziału  Rozwoju  i  Funduszy  Europejskich  -  Teresa  Jakubowska 

 odpowiedziała,  że  powołany  jest  zespół  roboczy.  Jesteśmy  na  końcowym  etapie  uzgadniania 

 treści dokumentu z Regionalną Dyrekcją Ochrony Środowiska w Poznaniu. 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  zapytał  gdzie 

 możemy zobaczyć skład zespółu roboczego? 

 Z-ca  Dyr.  Wydziału  Rozwoju  i  Funduszy  Europejskich  -  Teresa  Jakubowska 

 odpowiedziała,  że  w  zespole  roboczym  są  dyrektorzy,  pracownicy  wydziałów  urzędów 

 i jednostek miejskich . To jest duży zespół interdyscyplinarny. 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  zapytał,  gdzie 

 można zobaczyć skład? 

 Z-ca  Dyr.  Wydziału  Rozwoju  i  Funduszy  Europejskich  -  Teresa  Jakubowska 

 odpowiedziała,  że udzieli odpowiedzi na sesji. 
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 Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  9  radnych  6  głosami  „za”,  3  głosami 

 „wstrzymującymi  się”  przyjęła  pozytywnie  zaopiniowanie  projektu  uchwały 

 Rady Miasta Piły. 

 Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 Ad 6. 

 Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  określenia  stawki 

 za  1  kilometr  przebiegu  pojazdu  dowozu  uczniów  określonych  w  art.  39  ust.  4  ustawy  z  dnia 

 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe w Gminie Piła - druk nr 953. 

 W  imieniu  Prezydenta  projekt  uchwały  przedstawił  -  Sebastian  Dzikowski  Dyrektor 

 wydziału Oświaty, Kultury i Sportu. 

 Radna Teresa Kasior  zapytała o ilość osób korzystających  z dofinansowania? 

 Sebastian  Dzikowski  Dyrektor  wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  odpowiedział, 

 że  jest  to  kilkadziesiąt  osób.  Dofinansowanie  można  otrzymać  po  złożeniu  wniosku,  nie  jest 

 obligatoryjne. Zasada jest taka, że  złożony wniosek np. w kwietniu obowiązuje od maja. 

 Radna  Teresa  Kasior  zapytała  czy  jest  więcej  osób  czy  mniej  w  stosunku  do 

 pozostałych lat ? 

 Sebastian  Dzikowski  Dyrektor  wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  odpowiedział, 

 że  każdego  roku  jest  więcej.  To  nie  jest  jedyny  sposób  zwrotu  korzystania  z  tego  “dodatku”. 

 Są  trzy  możliwości:  transport  zorganizowany,  zwrot  kosztów  własnym  środkiem  transportu, 

 można korzystać z biletów na terenie miasta Piły. 

 Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  9  radnych  9  głosami  „za”  przyjęła 

 pozytywnie zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły. 

 Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 Ad 7. 
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 Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat 

 za pobyt dziecka w żłobkach prowadzonych przez Gminę Piła - druk nr 958. 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  przybliżył  temat 

 członkom komisji. 

 W  imieniu  Prezydenta  projekt  uchwały  przedstawił  -  Sebastian  Dzikowski  Dyrektor 

 wydziału Oświaty, Kultury i Sportu. 

 Radny  Zbigniew  Pyziak  zapytał  czy  paragraf  4  w  poprzedniej  uchwale  był  taki  sam  jak 

 w uchwale do zaopiniowania? 

 Sebastian  Dzikowski  Dyrektor  wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  odpowiedział, 

 że zapis jest taki jaki był. 

 Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  9  radnych  9  głosami  „za”,  przyjęła 

 pozytywnie zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły. 

 Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 Ad 8. 

 Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  szczegółowych 

 zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym - druk nr 945. 

 Projekt uchwały zostanie omówiony na sesji ze względu na problemy techniczne. 

 Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  9  radnych  8  głosami  „za”,  1  głos 

 „wstrzymujący  się”  przyjęła  pozytywnie  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady 

 Miasta Piły. 

 Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 Ad 9. 
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 Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przekazania  wniosku  z  dnia 

 26 września 2022 roku według właściwości druk nr 965. 

 Projekt uchwały przedstawiła  Teresa Kasior członek  komisji Skarg , Wniosków i Petycji. 

 Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  9  radnych  8  głosami  „za”,  1  głos 

 „wstrzymujący  się”  przyjęła  pozytywnie  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady 

 Miasta Piły. 

 Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu 

 Ad 10. 

 Podsumowanie spotkania, wnioski. 

 Brak wniosków i spraw różnych. 

 W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący 

 Komisji Spraw Społecznych zakończył obrady komisji. 

 Protokół sporządziła:  Przewodniczący Komisji Spraw 

 Społecznych 

 /-/Edyta Wasielewska  /-/Włodzimierz Bystrzycki 
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 Protokół podpisali: 

 Lp.  Imię i nazwisko  Podpis 

 1  Kama Frąckowska-Pilarska 

 2  Tomasz Jopek 

 3  Urszula Kaczmarek 

 4  Teresa Kasior 

 5  Ryszard Małecki 

 6  Gabriela Milska 

 7  Emilia Piechocka 

 8  Zbigniew Pyziak 

 9  Krzysztof Zając  nieobecny 
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